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4/a/2017. 

 

 

Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális és 

Turisztikai Bizottsága 2017. április 11-én 8:00 órakor tartott NYÍLT 

üléséről 

 

Helye:   Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal Tárgyaló terme 

 

 

Jelen vannak:  

 

A Kulturális és Turisztikai Bizottság részéről: 
 

 Boda Anna Mária bizottsági elnök 

 Négyessy Katalin bizottsági tag 

 Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag 

 Pál Gábor  bizottsági tag 

 

Távol van: 
 

 Szegedi István  bizottsági tag 

 

Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 
 

 Sólyomné Gyürk Dorottya  kulturális alpolgármester 

 Alföldiné Petényi Zsuzsanna  vagyongazdálkodási ügyintéző 

 Bán Edit  szervezési ügyintéző 

 

Meghívottak: 
 

 Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető 

  

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Köszönti a bizottságot és a megjelenteket. Megállapítja, 

hogy a Kulturális és Turisztikai Bizottság határozatképes, jelen van 4 fő. Továbbá elmondja, 

hogy összesen 8 napirendi pont van, amelyeket ezen az ülésen a bizottságnak tárgyalnia kell. 

Említi, hogy Hidegkuti Dorottya, Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezetője 

kérésére azokat a napirendi pontokat, amelyekben érintett előre kívánja venni. Javasolja a 

napirendi pontok sorrendjének módosítását, mely szerint 1. napirendi pontként a meghívó 

szerinti 4. napirendi pontot: „Szentendre Város Önkormányzat és a Szentendre És 

Térsége TDM Nonprofit Kft. között a helyi turizmus fejlesztése érdekében vállalt 

feladatok ellátása tárgyában kötendő közszolgáltatási szerződésről”, 2. napirendi 

pontként a meghívó szerinti 2. napirendi pontot: „A 2017. évi Dumtsa Korzó - Kulturális és 

Kulináris Fesztivál Szentendre Belvárosában programsorozatról” készített előterjesztést, 

ezt követően az előterjesztéseket a kiküldött Meghívóban szereplő sorrendben javasolja 

megtárgyalni.  Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás ezzel kapcsolatban, felkéri a bizottság 

tagjait, hogy a szavazzanak a módosított napirend elfogadásáról. 
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Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (4) igen 

szavazattal a napirendet elfogadja. 

 

NAPIREND 
 

1.        

T.28. 

Szentendre Város Önkormányzat és a 

Szentendre És Térsége TDM Nonprofit 

Kft. között a helyi turizmus fejlesztése 

érdekében vállalt feladatok ellátása 

tárgyában kötendő közszolgáltatási 

szerződésről 

Előterjesztés 
Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 
dr. Mérész Katalin 

2.        

T.15. 

A 2017. évi Dumtsa Korzó - Kulturális és 

Kulináris Fesztivál Szentendre 

Belvárosában programsorozatról           

Előterjesztés 
Sólyomné Gyürk Dorottya 

kulturális alpolgármester 
dr. Mérész Katalin 

3.        

T.11. 

Szentendre Város Önkormányzat 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 22/2016. (IX.13.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Előterjesztés 
Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 
Bartha Enikő 

4.        

T.22. 

A Ferenczy Múzeumi Centrummal 

kötendő használati szerződések 

megkötése a múzeumokra vonatkozóan 

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés c) pontja 

alapján zárt ülés rendelhető el! 

Előterjesztés 
Kéri Mihály 

gazdasági vezető 

Alföldiné Petényi 

Zsuzsanna 

5.        

T.32. 

A Vujicsics Tihamér Alapfokú Művészeti 

Iskola intézményi átszervezésének 

véleményezéséről 

Előterjesztés 
Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 
Kozma Krisztina 

6. 

A Ferenczy Múzeumi Centrum 2016. évi 

beszámolójának, 2017. évi 

munkatervének és 

küldetésnyilatkozatának elfogadásáról  

Előterjesztés 
Sólyomné Gyürk Dorottya 

 kulturális alpolgármester 
Kozma Krisztina 

7. 
A kulturális célokra elkülönített 

keretösszeg felhasználásáról 
Előterjesztés 

Sólyomné Gyürk Dorottya 

 kulturális alpolgármester 
Kozma Krisztina 

8.        

T.26. 

Szentendre Város Pedagógiai díj 

adományozásáról                                         

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja 

alapján zárt ülés! 

Előterjesztés 
Verseghi-Nagy Miklós 

polgármester 
Havasi Hajnalka 

  Egyebek       

 

 

1. Előterjesztés Szentendre Város Önkormányzat és a Szentendre És Térsége TDM 

Nonprofit Kft. között a helyi turizmus fejlesztése érdekében vállalt feladatok ellátása 

tárgyában kötendő közszolgáltatási szerződésről         
 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Külön köszönti Hidegkuti Dorottyát, a Szentendre és 

Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, és köszöni, hogy az ülésen részt vesz. Ismerteti az 

előterjesztésben foglaltakat. Érdeklődik, hogy ezzel a napirenddel kapcsolatban van-e a 

bizottság tagjai közül valakinek kérdése Hidegkuti Dorottyához.  
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Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Említi, hogy bár nem ez a napirend, de a Dumtsa 

Korzó kapcsán is van egy anyaga a TDM-nek. Kérdése, hogy ezek szerint a Szentendre és 

Térsége TDM Nonprofit Kft. visszaveszi a Dumtsa Korzót a Helvétia-Plusz Kft.-től. 

 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető: Említi, hogy 

tudomása szerint a közszolgáltatási szerződéssel kapcsolatos napirendi pontot leveszik a 

Képviselő-testületi ülés napirendjéről, mert nem volt még egyeztetés alatt.  

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Érdeklődik, hogy egy szerződésről van szó. 

 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, 

hogy egy közszolgáltatási szerződésről van szó. Továbbá elmondja, hogy tegnap még 

levelezett erről dr. Gerendás Gábor Jegyző Úrral, és a Szentendre és Térsége TDM Nonprofit 

Kft. pénzügyi vezetői a VSzN Zrt. részéről még nem tisztán látják, hogy miért kell a TDM-

mel támogatási és közszolgáltatási szerződést is kötni, mert a kettő különböző adózási 

vonatkozást von maga után és ez most tisztázás alatt van - Nagy-Lászka Stella, a Városi 

Szolgáltató Nonprofit Zrt. gazdasági vezetője határidő módosítást kért, hogy csak a májusi 

ülésen kerüljön tárgyalásra. Hozzáteszi, hogy dr. Gerendás Gábor Jegyző Úr utolsó levele 

szerint levételre kerül a napirendről.  

 

Pál Gábor bizottsági tag: Kérdezi, hogy a Dumtsa Korzóval kapcsolatos előterjesztés kerül 

le a napirendről. 

 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, 

hogy a közszolgáltatási szerződéssel kapcsolatos előterjesztés kerül le a napirendről. Múlt 

hónapban elfogadták a Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. üzleti tervét, és hogy 

támogatási szerződést köt a TDM-mel a város. Menet közben jött egy döntés, hogy az összes 

100%-os városi tulajdonú céggel a városnak közszolgáltatási szerződést kell kötni, csakhogy 

ilyen szempontból ez a VSzN Zrt.-nél volt releváns, és utána mégis valahogy a TDM is 

bekerült, és még nem tiszta a kép, hogy akkor ez milyen változásokat von a működésük 

kapcsán és ez a könyvelésükben milyen módosításokkal jár. Abban maradtak – illetve Nagy-

Lászka Stella kérvényezte, hogy ez kerüljön le egyelőre a napirendről, tehát ez a napirendi 

pont nincs, viszont van a Dumtsa Korzós előterjesztés, amelyre vonatkozóan a Bizottság 

Tagjainak kérdéseire szívesen válaszol. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Elmondja, hogy nem tudott erről, de akkor javasolja, 

hogy ezt a közszolgáltatási szerződéssel kapcsolatos előterjesztést a Bizottság vegye le a 

napirendről. 

 

 

A Bizottsági Tagok közös egyetértésében „Szentendre Város Önkormányzat és a Szentendre 

És Térsége TDM Nonprofit Kft. között a helyi turizmus fejlesztése érdekében vállalt 

feladatok ellátása tárgyában kötendő közszolgáltatási szerződésről” szóló előterjesztés lekerül 

a napirendről, mely a jegyzőkönyvben rögzítésre kerül. 

 

 

 

 

 

 



 4 

 

2. Előterjesztés a 2017. évi Dumtsa Korzó - Kulturális és Kulináris Fesztivál Szentendre 

Belvárosában programsorozatról           

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Felkéri Hidegkuti Dorottyát, a Szentendre és Térsége 

TDM Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy röviden ismertesse az előterjesztésben foglaltakat. 

Érdeklődik, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése. 
 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető: Krizbai Éva 

bizottsági tag korábban feltett kérdésére elmondja, hogy a TDM egyelőre nem veheti vissza a 

Dumtsa Korzó elnevezésű rendezvény szervezési jogát. A város és a TDM között jött létre 

egy szerződés, annak érdekében, hogy a TDM-nek van ingyenes közterület-foglalási 

engedélye, de létrejött egy három éves keretmegállapodás, amely úgy szól, hogy 2015-2017 

között a rendezvény szervezésének jogát továbbadják a Helvétia-Plusz Kft.-nek, Novák Gábor 

és csapatának, akik gyakorlatilag ezt az egész rendezvényt kitalálták és elindították. 

Alapvetően most is folynak a tárgyalások, mindenben megállapodtak, tehát nincs jelen 

pillanatban nézeteltérés közöttük. Az idei évet még a Helvétia-Plusz Kft. fogja végigcsinálni, 

tehát a rendezvényszervezés jogát részükre továbbadják. Van még egy-két kérdés, ami 

tisztázásra vár, de folyamatosan egyeztetnek. Vannak olyan más városi rendezvények, ahol a 

területfoglalások fedik egymást, például az Opera megvalósítása idején a Fő tér teljes területe 

le lesz zárva július 28-29-én, tehát kisebb egyeztetések még vannak, hogy akkor hogyan 

oldják meg ezt a kérdést, de alapvetően véleménye szerint már a finisben vannak. Ami egy 

kicsit megborította a korábbi rendet, hogy nagyon szigorodtak a katasztrófavédelmi előírások, 

és alapvetően az utca adottságai nem teszik lehetővé, hogy olyan formában jelenjen meg a 

Dumtsa Korzó, mint korábban. Nem lehet 3x3 m–es sátor középen úgy mint régen, mert nem 

fér el, 2x3m-es sátrak lesznek, tehát szűkülnek, egy sátorban egy kiállító lesz. Alapvetően 

például kiállítóként a kézműves és iparművész részről - egyértelműen kérték, hogy azt a 

felhígulást, ami a tavalyi évben már látható volt, próbálják meg megszüntetni, ebbe most két 

helyi kézműves: Nünü és Farkas Bori is beszállt, ők vették a kezükbe ezt az ügyet, és abban 

maradtak, hogy - csak és kizárólag Szentendre és környéki művészek jelenhetnek meg ezen a 

11 kiállítóhelyen. Visszatér majd a Fröccsöntő, ami újdonság az előző évhez képest, mert 

tavaly nem sikerült Erm Róbertnek Novák Gáborral megállapodni, idén viszont sikerült. 

Valamivel szűkebbek lesznek a tematikák. Nem lesz heti tematika - havi tematikában 

maradtak -, mert ezt nem tudták felvállalni, hogy tovább folytassák. A jövőre való tekintettel, 

céljuk az, hogy egy kicsit visszahozzák ezt a civil összefogást, hogy ne egy magánvállalkozói 

tevékenység legyen, hanem ahogy eredetileg elindult a Dumtsa Korzó, a TDM égisze alatt 

több vállalkozó és több civil szervezet közös együttműködése mentén valósult meg e 

rendezvény - ez egy kicsit a gazdasági alapok felé vagy a gazdasági érdekek mentén 

elcsúszott. Gyakorlatilag a szerződés kötelez, de a távlati cél ezt az összefogást újra elindítani, 

erősíteni és így közös együttműködésben folytatni jövőre a rendezvényt. Az, hogy a 

névhasználatot és az egyéb dolgokat át tudják-e venni, ez még jelen pillanatban egyeztetés 

alatt vannak.  
 

Pál Gábor bizottsági tag: Megjegyzi, hogy egy kicsit úgymond nehezményezte, hogy miért 

kellett bevonni a rendezvény szervezésébe a Helvétia-Plusz Kft.-t. Kérdezi, hogy pontosan 

mióta vesznek ebben részt - 2015 vagy 2014 óta. 
 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető: Tájékoztatja a 

bizottsági tagokat, hogy gyakorlatilag hat éve indult a Dumtsa Korzó, akkor Novák Gábor 

volt az, aki ezt az egész rendezvényt összefogta, de a szerződés, amely létrejött három évre, 

2015-ben íródott alá. Ebben tettek egy vállalást, mely szerint a Helvétia-Plusz Kft. úgy 

vállalta el e rendezvény szervezését, ha garantálja számára a város, hogy ezt még három évig 

csinálhatja főszervezőként.    
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Pál Gábor bizottsági tag: Hozzáfűzi, hogy hallott arról, hogy valaki - helyi ember - azért 

nem tudott kitelepülni, mert irdatlan sok pénzt kértek érte. Érdeklődik, hogy valaki például 

néhány használt könyvet árul - attól például mennyi pénzt kérnek. Említi, hogy azt sem tudja 

pontosan, hogy valaki italt, valaki ételt, valaki iparművészeti dolgokat árul, tehát hogyan 

állapítják meg az árakat. Megjegyzi, hogy tavaly már auragyógyászat, és hasonló jellegű 

kiállító is volt a Dumtsa Korzón, aminek véleménye szerint nem nagyon lenne ott helye, és 

tényleg nagyon piaci alapon van, és nem érti, hogy miért kell bevonni egy ilyen céget, amikor 

a TDM is el tudja látni ennek a rendezvénynek a szervezését, az összefogását - teljesen 

felesleges egy második, vagy harmadik felet bevonni, maradjon véleménye szerint 

önkormányzati szervezésű. Egyébiránt a szerződés felbontásán is elgondolkodna. Továbbá azt 

is szeretné megkérdezni, hogy meddig szól ez a szerződés a Helvétia-Plusz Kft.-vel, 

tekintettel arra, hogy ez az önkormányzati érdekekkel is ellentétes, hogy ebbe ilyen 

magánjellegű érdekeket is behoznak. 

 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, 

hogy 2015-2017-ig - egy három évre - szóló fix szerződésről van szó a Helvétia-Plusz Kft.-

vel. Ez ilyen szempontból egy megöröklött projekt, mindkét fél részéről kötbér fizetésével 

járna, ha ezt a szerződést most megszüntetnék. A TDM számára a Helvétia-Plusz Kft. fizet évi 

1 millió Ft-ot ezért a rendezvényért, ez az üzleti tervben benne van. A TDM meg tudta volna 

ezt a rendezvényt egyedül is valósítani, de azt örökölték meg, hogy ebben az évben még a 

Helvétia-Plusz Kft.–vel együtt kell megvalósítaniuk. Ezért jelezték számukra azokat a 

problémákat, amelyeket ők is láttak, hogy a dél-amerikai tamtam zenétől kezdve a mindenféle 

egyéb dolgok azért nem azok, amelyeket megfogalmaztak ebben a szerződésben, hogy a helyi 

hagyományokra épülő, a helyi kultúrát előtérbe helyező kulturális-gasztronómiai rendezvény 

jöjjön létre. Abban nincs sajnos beleszólásuk, hogy mint szervezők az árképzési politikájuk 

hogyan alakul. Elmondja, hogy arról viszont be tud számolni, hogy az iparművészek tavaly 

6.000 Ft-ot fizettek naponta a kitelepülésért, a gasztro kiállítók ennél többet fizettek. A 

gasztro kiállítók részére egy éves csomagajánlatot készítettek, melyet viszonylag sokan 

sokallottak, és ezért sem volt teljes a kiállítói portfólió a múlt évben az előző évekhez képest. 

Az idei évben többször is beszélt már erről Novák Gáborral. Javasolt különböző árképzési 

politikákat, tehát, hogy alapvetően lehet például csomagokat is képezni, vannak különböző 

kedvezmények, és mindenféleképpen a helyiek előtérbe helyezését kérte, hogy 

hangsúlyozzák. A tematika kapcsán azt látták, hogy nagyon szétaprózódtak, és már nagyon 

sok mindent bele akartak tenni, tehát ezért is javasolták azt, hogy akkor ne heti, hanem havi 

tematika legyen. Témaként például a Duna, a Pilis, a szerbek, a helyi hagyományok, a Dumtsa 

Jenő halálának 100 éves évfordulója - tehát inkább 5-6 olyan témát karoljanak fel, amelyre az 

elkövetkező években is majd építeni lehet, és az adott hónapban ehhez kapcsolják majd a 

városi programokat. Azt lehet már előre látni, hogy nem ez lesz a top év, - mint ahogyan ezt 

korábban is már említette - a katasztrófavédelmi előírások miatt azért nagyon sok minden 

szigorodott. Hozzáfűzi, hogy bíznak benne, hogy ez így jó lesz, és úgy látja, hogy mindenki 

próbálja beletenni a magáét és összehozni a legjobbat. Továbbá elmondja, hogy most azon 

dolgoznak a Helvétia-Plusz Kft.-vel összhangban, hogy hosszútávon a Dumtsa Korzó 

névhasználat átkerülhessen a TDM-hez. Gyakorlatilag a következő évnek idén októberben 

elkezdenék az előkészítő munkáját, hiszen ahhoz, hogy civil összefogással, vállalkozói 

összefogással egy közös rendezvény jöhessen létre komoly előkészítő munkára van szükség. 

Egy ilyen rendezvény csak akkor valósulhat meg, ha kellően elő van készítve. A TDM-nek 

nem lesz célja, hogy ezen profitot termeljen - nonprofit szervezet lévén -, ilyen szempontból 

azt gondolja, hogy ez sokat segít. Ugyanakkor azt is látni kell, hogy egy ilyen rendezvény 

mennyire szervezés igényes, tehát muszáj, hogy a TDM humánerőforrásban bővüljön, 

ugyanakkor annak az egy főnek a költségét akkor elő kell teremteni. Szükség van tehát még 

legalább egy főre, aki ezt az egész rendezvényt lekoordinálja, felügyeli. Amikor ez a 
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rendezvény lemegy, - ez azt igényli, hogy - akkor minden hétvégén péntektől vasárnapig 

reggel 8:00 órától este 22:00 óráig valaki mindig ott kell, hogy legyen és emellett ezt előtte 

minden héten hétköznap meg is kell szervezni, tehát így ez minimum plusz egy fő, ennek a 

munkaerőköltségét kell megtervezniük, hogy optimálisan a résztvevők létszámával 

gyakorlatilag ez biztosítva legyen. Hozzáteszi, hogy 2014-ben plusz két főt alkalmaztak és 

700.000 Ft profittal zártak, tehát ez véleménye szerint megoldható. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Említi, hogy úgy hallotta tavaly, hogy akkor is 1 millió Ft-ot 

fizetett ezért a Helvétia-Plusz Kft. a TDM-nek, de cserébe megkapták az árusító helyek 

értékesítéséből származó teljes bevételt, és egy árusítóhelyért egy szezonra az 1 milliónak a 

többszörösét kérték el, tehát ez egy elég jó üzlet Novák Gáborék számára.   

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Hozzáteszi, hogy egyébiránt ez sok 

munkával jár. 

 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja Pál 

Gábor bizottsági tag hozzászólására reagálva, hogy az elhangzott megjegyzés véleménye 

szerint sem teljesen igaz, mert az árusok ingyen kapják például az áramszolgáltatást, továbbá 

400.000 Ft-ig ingyen van a hulladék elszállítás. A kommunikációs megjelenések is bizonyos 

szempontból támogatásnak minősülnek. Továbbá elmondja, hogy az a probléma még a 

Dumtsa Korzóval, hogy tavaly nagy volt a fluktuáció - elég sok új vállalkozó érkezett. 

Gyakorlatilag azoknak a vállalkozásoknak, akik az év 365 napjában ott működnek teljesen 

természetes igényük az, hogy a rendezvény ideje alatt szintén ki akarnak a közterületre 

települni, és a bevételeiket ezáltal is növelni. Tisztázni kell tehát a jövőben az egész Dumtsa 

Jenő utcát, a kitelepülések, illetve a kihelyezésre kerülő bútorok tekintetében, mert például 

jelenleg is már a vállalkozások nem ott vannak kitelepülve, ahol a vágott kő van. Úgy 

gondolja, hogy az egész Dumtsa utcának a koncepcióját újra kellene gondolni, hogy ami 

valamikor koncepció volt, az megállja-e még egyáltalán a helyét. Az a cél, hogy egy élő 

kulturális városképet mutassunk, amely imázst növel. Véleménye szerint az utca felső része 

alkalmas arra, hogy ott egy művészeti piac legyen. 

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Hozzáfűzi, hogy erről még a 

végtelenségig lehetne beszélni. Úgy gondolja, hogy a részleteket a későbbiekben fogják úgyis 

majd megbeszélni. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Megállapítja, hogy nincsen további kérdés, hozzászólás. 

Felkéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 3 igen és 1 

tartózkodás szavazattal a következő határozatot hozza:  

 

18/2017. (IV. 11.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

megtárgyalta a 2017. évi Dumtsa Korzó - Kulturális és Kulináris Fesztivál Szentendre 

Belvárosában programsorozatról készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Megköszöni Hidegkuti Dorottyának, a Szentendre és 

Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezetőjének az ülésen való részvételt. 
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3. Előterjesztés Szentendre Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 22/2016. (IX.13.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Felkéri a 

bizottsági tagokat, hogy amennyiben nincs kérdésük, szavazzanak a második napirendi 

ponthoz tartozó előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra javasolásáról is. 
 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (4) igen 

szavazattal a következő határozatot hozza:  

 

19/2017. (IV. 11.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

megtárgyalta a Szentendre Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 22/2016. (IX.13.) önkormányzati rendelet módosításáról készült előterjesztést, azt a 

Képviselő-testületnek megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

4. Előterjesztés a Ferenczy Múzeumi Centrummal kötendő használati szerződések 

megkötése a múzeumokra vonatkozóan  

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Érdeklődik, 

hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése. Felkéri Alföldiné Petényi Zsuzsanna 

vagyongazdálkodási ügyintézőt, hogy amennyiben szeretne valamilyen kiegészítést tenni az 

előterjesztéssel kapcsolatban, akkor röviden ismertesse.  

 

Alföldiné Petényi Zsuzsanna vagyongazdálkodási ügyintéző: Elmondja, hogy lesz majd 

egy kiegészítése a kérdések után. Továbbá elmondja, hogy ha valakinek kérdése van, arra 

nagyon szívesen válaszol. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Elmondja, hogy azt olvasta a nem szentendrei 

intézményeknél, hogy még mindig a város tulajdonában van a Tápiószelei, Verőcei és 

Zebegényi Múzeum épülete, pedig úgy tudja, hogy ezek leadása megtörtént 2016. december 

31-én. Tehát, hogy ez miért van így - a Gödöllői régészeti bázisokat tudja, hogy miért. 

Hozzáteszi, hogy ez csak egy kérdés - személy szerint semmi kifogása ellene, hogy a város 

tulajdonában legyenek ezek az épületek, csak ezt nem érti. 

 

Alföldiné Petényi Zsuzsanna vagyongazdálkodási ügyintéző: Elmondja, hogy a nem 

szentendrei múzeumok tulajdonjoga nincs Szentendre város tulajdonában. Lehet, hogy nem 

volt teljesen egyértelmű, de két szerződés van. Az egyik az az, hogy vannak a szentendrei 

helyszínen lévő múzeumok, ezek a Szentendre Város Önkormányzat tulajdonában vannak, a 

másik szerződés a nem Szentendrén lévő múzeumokra vonatkozik, melyek állami 

tulajdonában, csak a helyi önkormányzat használatában vannak, és az önkormányzat adja 

tovább a Ferenczy Múzeumi Centrumnak. Tulajdonjogilag a nem városi múzeumok az állam 

tulajdonában vannak. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Elmondja, hogy megértette, de mégis úgy vannak 

felsorolva, mintha a Ferenczy Múzeumi Centrum venné használatba.  

 

Alföldiné Petényi Zsuzsanna vagyongazdálkodási ügyintéző: Kérdezi, hogy a Ferenczy 

Múzeumi Centrum a fent említett múzeumokat már nem használja. 
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Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Elmondja, hogy úgy tudja, hogy a Ferenczy Múzeumi 

Centrum leadta a működtetését a Tápiószelei Blaskovits Múzeumnak, a Verőcei Gorka 

Múzeumnak, és a Zebegényi Szőnyi Múzeumnak, ennek ellenére benne van a szerződés 

függelékében ennek a három múzeumnak a használata. 

  
Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Említi, hogy ezeket a múzeumokat a 

helyi önkormányzatok illetve a Mezőgazdasági Múzeum átvette. 

 

 

Alföldiné Petényi Zsuzsanna vagyongazdálkodási ügyintéző: A függelék a fentiek szerint 

hibás, köszöni az észrevételt. Elmondja, hogy annyiban szeretné kiegészíteni, hogy van még 

két olyan ingatlan, amelyeket még korábban cserélt el az önkormányzat a megyével, az egyik 

a nagy parkoló mögött, ezen csak romok állnak, a másik a saroképület, amelyet a Múzeum 

használ. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Említi, hogy még a Castrum projekt idején volt ez az 

ingatlancsere. A Puhl féle tervek alapján tervezték oda a múzeumot. 

 

Alföldiné Petényi Zsuzsanna vagyongazdálkodási ügyintéző: Elmondja, hogy ha sikerül 

még jogi szempontból a szerződéseket kiegészíteni, akkor még a csütörtöki testületi ülésen, ha 

nem, akkor a következő hónapban a Képviselő-testületi ülésen kerül megtárgyalásra. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: További kérdés, hozzászólás nem lévén, felkéri a 

bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolásáról.  

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (4) igen 

szavazattal a következő határozatot hozza:  

 

20/2017. (IV. 11.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

megtárgyalta a Ferenczy Múzeumi Centrummal kötendő használati szerződések 

megkötése a múzeumokra vonatkozóan tárgyú előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja 

 

 

5. Előterjesztés Vujicsics Tihamér Alapfokú Művészeti Iskola intézményi átszervezésének 

véleményezéséről  

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Érdeklődik, 

hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Említi, hogy kér e témában egy rövid tájékoztatást. 

 

Négyessy Katalin bizottsági tag: Említi, hogy amennyit Zakar Katalin igazgató Asszonytól 

tud, azt el tudja mondani. Új tanszakokkal, így a jazz és a magán ének, továbbá a néptánc 

oktatással is bővülne a zenei nevelés, tekintettel arra, hogy ez még hiányzott a zeneiskola 

palettájáról. Továbbá elmondja, hogy annak idején Zsámbék volt a Vujicsics Tihamér 

Alapfokú Művészeti Iskola tagintézménye, amely már telephellyé degradálódott, csak az a 

baj, hogy Zsámbék Szentendréről több mint 50 km-re van, és hetente Zakar Katalin igazgató 
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Asszonynak oda kellett utaznia, ezért azt szeretné kérni, hogy ismét tagintézmény legyen 

Zsámbék. A tervek szerint a Zeneiskola régi épületében is folytatódna az oktatás és a Dumtsa 

korzó 18. sz. alatt, a Fehér Ház második emeletén még hat tanterem kerülne kialakításra – ez 

az új tanszakok indítása miatt is nagyon-nagyon segítség. 

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Elmondja, hogy nagyon örül a 

zeneiskolai oktatás bővülésének. 

 

Négyessy Katalin bizottsági tag: Hozzáteszi, hogy ezenkívül Zakar Katalin igazgató 

Asszony kérte, hogy a gyermeklétszámot ne limitálják, tehát ennek a létszámnak az emelését 

szeretné elérni. Említi, hogy ez egy örvendetes állapot, mert egyébként meg más városokban 

manapság általában drasztikusan csökken a zeneiskolába járó gyermekek létszáma. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Hozzáfűzi, hogy ez egy pozitív példa. 

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: A Zeneiskola felmerülő igényeivel 

kapcsolatban kéri, hogy készítsenek egy rövid egy oldalas írásos összefoglalót, hogy mire 

lenne még esetleg szükség, hogy ne csak múzeumok és színházterem legyen. Kéri, hogy 

Zeneiskola témában egy kicsit ily módon készítsék föl. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Elmondja, hogy ez mindenképp előrelépés, a korábbiakhoz képest, 

pláne így, hogy megmaradna a régi épület is, és nem annak átköltöztetéséről van szó, mert az 

katasztrófális lett volna. Kérdése Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármesterhez, 

hogy van-e arra lehetőség – akár Balog Zoltán emberi erőforrások miniszterénél valahogyan 

lobbizni, hogy valamilyen állami pályázati forrásokat igénybe lehessen venni, hogy a 

Zeneiskola épületét felújítsák. 

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Elmondja, hogy azért mennek, hogy 

ezt megkérdezzék, tekintettel arra, hogy ez elhangzott Lázár János Miniszterelnökséget vezető 

miniszter úrtól, hogy most végre az 5.000 és 30.000 közötti, illetve az 5.010 és 50.000 közötti 

lakosú városok kerülnek sorra a régióban, akik kulturális központként működnek. Ezt 

Szentendre tekintetében magukra vették és reméli, hogy ezek a fejlesztési pénzek ide találnak. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Érdeklődik, hogy Szentendre mikor válik le 

Budapestről, mint központi régiótól. 

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Elmondja, hogy 2020-tól. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Hozzáfűzi, hogy abban a percben már nem vagyunk 

fejlett régió. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: További kérdés, hozzászólás nem lévén, felkéri a 

bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolásáról.  

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (4) igen 

szavazattal a következő határozatot hozza:  
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21/2017. (IV. 11.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

megtárgyalta a Vujicsics Tihamér Alapfokú Művészeti Iskola intézményi 

átszervezésének véleményezéséről készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

6. Előterjesztés a Ferenczy Múzeumi Centrum 2016. évi beszámolójának, 2017. évi 

munkatervének és küldetésnyilatkozatának elfogadásáról  

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Érdeklődik, 

hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése. 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Említi, hogy a munkatervet nem találta meg a 

képviselő-testületi letölthető anyagok között. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Elmondja, hogy benne van biztos, mert a kinyomtatott, 

lefűzött anyagok között megtalálható volt ez az anyag. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Megjegyzi, hogy a 2016. évi beszámolót megtalálta, 

azt átböngészte, de a 2017. évi munkatervet nem találta meg, de biztos, hogy az is nagyon jó. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Elmondja, hogy nagyon jó programokat állítottak össze, 

ugyanúgy, mint tavaly.  

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Elmondja, hogy több mint ezren 

voltak a MűvészetMalomban a hétvégén, és még nem látott ott ennyi embert. Tömegekben 

áramlottak az emberek arra, és nagyon jó érzés volt, a kiállítóhely teljesen tele volt, és előtte a 

Czóbel Múzeum is, mert akkor ott volt éppen kiállítás megnyitó, és onnan sétált át. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Hozzáfűzi, hogy a megnyitó óta nem volt ennyi ember. 

Iszonyatosan megnőtt a látogatók száma - a tavaly előttihez képest 20.000 fővel és a bevétel is 

növekedett. Úgy tudja, hogy átlépték már a bűvös 100.000-et. A látogatók száma most 60.000 

körül alakult. Látogatottság tekintetében nem lépte túl a Czóbel Múzeum a Kovács Margit 

Múzeumot, ahol ez a szám 20.000 körül alakul - nem csökken, nem nő -, sok éve nem lépte 

ezt túl, de a Czóbel Múzeum látogatottsága tényleg a duplájára nőtt, mióta felújították. 

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Hozzáteszi, hogy nagyon kedves, jó 

hangulatú kiállítás megnyitó volt. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: További kérdés, hozzászólás nem lévén, felkéri a 

bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (4) igen 

szavazattal a következő határozatot hozza:  
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22/2017. (IV. 11.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

Szentendre Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. 

(IX.13.) önkormányzati rendelet 3/b sz. mellékletének a Képviselő-testület által a Bizottságra 

átruházott hatáskörök 2. és 9. pontja alapján a határozat mellékletét képező tartalommal 

elfogadja a Ferenczy Múzeumi Centrum 2016. évi beszámolóját, 2017. évi munkatervét és 

küldetésnyilatkozatát. 

 

Felelős: Kulturális alpolgármester 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Ferenczy Múzeumi Centrum vezetője 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

7. Előterjesztés a kulturális célokra elkülönített keretösszeg felhasználásáról  

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Érdeklődik, 

hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Érdeklődik, hogy mely pedagógusok támogatásáról lenne szó. 

 

Sólyomné Gyürk Dorottya kulturális alpolgármester: Elmondja, hogy a Szentendrei 

Óvónők Néphagyományt Éltető Közössége (SZÓNÉK) óvónői továbbképzésének, 

Székelyudvarhelyre utazásának támogatásáról van szó.  

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: További kérdés, hozzászólás nem lévén, felkéri a 

bizottsági tagokat, hogy szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (4) igen 

szavazattal a következő határozatot hozza:  

 

23/2017. (IV. 11.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

Szentendre Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2016. 

(IX.13.) önkormányzati rendelet 3/b. sz. melléklet a képviselő-testület által a bizottságra 

átruházott hatáskörök 3. pontja alapján úgy dönt, hogy  

 

1. a Város 2017. évi költségvetéséről szóló 5/2017. (II.21.) önkormányzati rendelet 8. sz. 

mellékletében a kulturális célokra tervezett 3.000.000 Ft összeg terhére a Szentendrei 

Óvónők Néphagyományt Éltető Közössége (SZÓNÉK) óvónői szakmai utazásának 

támogatására 150.000 Ft támogatást nyújt. 
 

2. felkéri a Polgármestert a támogatási szerződés megkötésére.  

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért felelős: Közgazdasági Iroda, Kulturális és köznevelési referens 
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8. Előterjesztés Szentendre Város Pedagógiai díj adományozásáról  

 

Az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülés, amelyről külön jegyzőkönyv 

készül! 

 

 

Egyebek 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy van-e az Egyebekhez valakinek 

kérdése. Megállapítja, hogy az Egyebek napirendi ponthoz nincs további hozzászólás, 

megköszöni a résztvevőknek a bizottsági ülésen való részvételt. Elmondja, hogy az ülésről 

készített jegyzőkönyvet személye mellett Pál Gábor bizottsági tagnak kell aláírnia.  

 

 

Több napirendi pont nem lévén az elnök 9:00 órakor bezárja az ülést. 

 

 

K.m.f. 

 

 

   Pál Gábor    Boda Anna Mária  
 bizottsági tag       bizottsági elnök  


